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Zápis z 23. jednání Exekutivy ČSH 

Praha, 3. 11. 2017 

 
Přítomni: R. Bendl, L. Šrámková, V. Haber, J. Bělka, T. Augustýn 

M. Duda (do 16:15) V. Simu, J. Žďárský 

 

 

Hosté: R. Miček, J. Sviták 
 

 

Místo konání:       ČSH, zasedací místnost 

 

 

Trvání jednání: Zahájení v 14:00 hod. – ukončení 18:00 hod. 

 

 

 

Program jednání: 

 
1)  Program jednání       (RBE) 

2)  Zápis z mimořádných jednání     (všichni) 

3)  Kontrola plnění úkolů      (RBE, všichni) 

4)  Projednání aktuálního stavu     (všichni) 

5)  Informace z jednotlivých komisí     (všichni) 

6)  Důležité informace prezidenta ČSH    (RBE) 

7) Příprava – jednání Rady ČSH dne 16. 11.  (RBE/RMI) 
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1.) Program jednání 

Prezident ČSH seznámil členy Exekutivy s agendou jednání.  

 

2.) Zápis z mimořádných jednání 

Prezident ČSH Radek Bendl informoval o své rezignaci, a to ke dni 31. 1. 2018, i na základě 

předchozích mimořádných jednání Exekutivy č. 21 a 22 ve dnech 17.10. a 23.10. 2017 a 

jejich doporučeních, svolaných na podkladu žádosti tří členů Exekutivy, doporučení  

 

Na základě výzvy klubů z jednání v Olomouci dne 16. října 2017 Exekutiva 

odsouhlasila odeslání rozpočtovaných finančních prostředků ve výši 50.000,-Kč, a to 

každému ženskému klubu účastnícímu se 1. ligy staršího dorostu. 

 

M. Duda navrhl členům Exekutivy vypracovat účetní audit za rok 2016 a vypracování 

znaleckého posudku, ve kterém bude vyčíslena celková hodnota projektu Handball 

Day – Hvězdy pro legendy. 

 

PRO NÁVRH: 7 

PROTI NÁVRHU: 1 

ZDRŽE SE: 0 

 

Exekutiva schválila zadání vypracování znaleckého posudku projektu Handball Day – 

Hvězdy pro legendy a vypracování účetního auditu za rok 2016. 

 

  

3.) Kontrola plnění úkolů 

Prezident ČSH shrnul úkoly z 22. jednání Exekutivy, které byly splněny, některé body byly 

obsahem agendy 23. jednání Exekutivy. 

 

4.) Projednání aktuálního stavu 

Exekutiva projednala proběhlou komunikaci s OKK a ALKH v posledních dnech. Finální 

rozpočet akce Hvězdy pro legendy/Handball Day, který byl součástí schválené verze 

celkového rozpočtu na tento rok, bude prezentován všem klubům ČSH a detailně s ním 

budou seznámeni členové Rady ČSH na jejím jednání dne 16.11. 

 

 

 



 

3 
 

 

5.) Informace z jednotlivých komisí 

 
Legislativně - právní komise (L. Šrámková) 

L. Šrámková informovala členy Exekutivy o schůzce s trenéry TCM & RHC, kteří budou 

zpracovávat měsíční přehledy služeb a dále vypracují zprávu o fungování TCM-muži, TCM-ženy 

a RHC za období od 1. 7. do 31. 12. 2017. Na základě těchto zpráv by měla být ve spolupráci 

s předsedy odborných komisí (Reprezentační komise – TCM; Komise mládeže - RHC) dále 

rozpracovávána koncepce práce s talentovanou mládeží. 

 

Reprezentační komise (V. Haber) 

V. Haber seznámil Exekutivu s proběhlými utkáními reprezentačního družstva mužů v Černé 

Hoře, informoval o výsledcích dorostenců na turnaji v Polsku a o nadcházejícím přípravném 

turnaji reprezentačního družstva žen v Chebu s následným MS v Německu.  

Informoval o úspěšném SPeKu dívek v Olomouci a o přípravě účasti družstev mužů i žen na 

Akademickém MS v Chorvatsku (Rijeka) na přelomu července a srpna 2018. 

Soutěžní úsek ČSH (J. Konečný) 

J. Konečný předložil členům Exekutivy žádost o přijetí nového klubu Asociace ligových klubů 
házené (ALKH) do ČSH. 

Výsledky hlasování:  
PRO: 0 

PROTI: 8 

ZDRŽEL SE: 0 

 

Exekutiva ČSH neschvaluje přijetí spolku Asociace ligových klubů házené do ČSH. 
 
Spojování členských klubů ČSH do nových spolků bez samostatné hráčské základny a jejich 

následné přijetí za členy ČSH by v rozporu se zákonnou zásadou, že stejní členové mají mít 

stejná práva, deformovalo rovnost hlasů členských klubů na Konferenci ČSH. Stanovy ČSH v čl. 

5.1. počítají s členstvím např. asociací rozhodčích, trenérů, tj. osob, které své samostatné právo 

hlasovat na Konferenci ČSH nemají a takovým členstvím by nevznikla nerovnost stávajících 

členů s právem rozhodovacím. 

Dle Stanov ČSH není na členství v ČSH právní nárok. 

  
Dal Exekutivě na vědomí formální zaslání informace o systému výběru neuhrazených pokut za 
„povinné rozhodčí“ a výplat bonifikací za nadlimitní počet rozhodčích v klubech.  
 
R. Bendl ověří, kolik klubů do dnešního dne pokuty uhradilo, V. Simu navrhl zaslat podnět 
disciplinární komisi na zahájení DŘ s  kluby, které do dnešního dne poplatek neuhradily. Kluby, 
které poplatek za chybějící rozhodčí zaplatily, by byly v této záležitosti značně znevýhodněny, 
pokud by zaplacení poplatku nebylo vyžadováno. Nebylo by možné vyplatit bonusy těm klubům, 
které naopak dodržují čl. 12, odst. 2 písm h) SŘH ve znění Prováděcích nařízení Exekutivy. 
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Zároveň již dříve navrhl převzetí celé této agendy. 

Trenérsko-metodická komise (J. Bělka) 

J. Bělka informoval o dalších krocích v projektu Mezinárodní licence Master Coach a Pro–Coach, 

která je připravována společně se Slovenským svazem házené a bude zahájena v lednu 2018. 

Žádost na EHF byla odeslána, očekává se zpětná reakce. 

J. Bělka požádal L. Šrámkovou o nastavení vhodné právní konstrukce pro vybírání poplatků za 

školení. 

Soutěžní komise (J. Žďárský) 

Předseda soutěžní komise informoval o problému používání lepidla v halách.  

Komise rozhodčích (V. Simu) 

Předseda Komise rozhodčích předložil Exekutivě návrh na svolání mimořádné Konference ČSH, 

jejímž hlavním programem by bylo vysvětlení akce Handball Day a vyslovení důvěry/nedůvěry 

vedení ČSH. 

PRO: 2 

PROTI:6 

ZDRŽEL SE: 0 

 

Exekutiva neschvaluje svolání mimořádné Konference ČSH s navrženým programem, a to i 

z důvodu rezignace prezidenta ke dni 31. ledna 2018 a dále z důvodu, že rozpočet a další 

otázky kolem akce Hvězdy pro legendy/Handball Day budou prezentovány klubům a členům 

Rady během měsíce listopadu. 

Dále předložil plán školení a seminářů na rok 2018, mimořádné školení rozhodčích licence C, a 

to v prosinci 2017 v Ústeckém kraji - Most 

Exekutiva schválila plán školení rozhodčích. 

Informoval Exekutivu o nominaci kandidátů na získání EHF licence, jmenovitě: 

Fukala – Mohyla – plná licence EHF 

Brzósková – Pavelová – plná licence EHF 

Deml-Dvořáček – YRP EHF 

 

Na základě požadavku Extraligových klubů bude KR zveřejnovat  formou zápisu z jednání KR 

ČSH informaci o změnách nominací v kompetenci KR. 

CS Handball (J. Sviták) 

Jednatel CS Handball informoval Exekutivu o výzvě společnosti Select, která ČSH vyzvala 

k úhradě smluvní pokuty za používání sportovního vybavení (bandáže) jiných sportovních 

značek seniorskými reprezentacemi v rozporu se smlouvou uzavřenou se společností Select.  
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Jednatel CS HANDBALL dále informoval Exekutivu o finálních úpravách smlouvy se Slovenským 

svazem házené o spolupráci ve věci MOL ligy. Smlouva bude nakonec uzavřena mezi SZH, ČSH 

a CS HANDBALL, a to na plnění nižší, než SZH opakovaně veřejně klubům přislíbil. Oproti 

původnímu předpokladu však bude zkrácena doba trvání do konce června 2018. Přítomní 

členové Exekutivy vyslovili s tímto postupem souhlas. 

 

 

6.)   Důležité informace prezidenta ČSH 

 

- Prezident detailně informoval o všech krocích, které byly podniknuty v projektu Handball 

Day – Hvězdy pro legendy, informoval o vývoji rozpočtu celé akce v čase. Tato akce 

neměla žádný vliv na žádný projekt, který byl původně plánován. 

- Informoval o podané výpovědi R. Hrubé, s ukončením pracovního poměru ke dni 31. 12. 

2017 

- Informoval o podané výpovědi K. Nocara, s ukončením pracovního poměru, ke dni 31. 1. 

2018 

- 3. ledna 2018 proběhne v Brně galavečer, organizační schůzka svolána na 7. 11., do   

konce listopadu pošle RK návrhy oceněných házenkářů (hráčky/hráči roku a talenti roku). 

- Z výběrového řízení na pozici PR specialisty byli vybráni 2 kandidáti, s nimiž se bude dále 

jednat ohledně co nejrychlejšího nástupu. 

- V červnu 2018 bude v Brně, k příležitosti 100 let od založení Českého státu, prostor  

- k prezentaci házené – p. V. Salčák připravuje v kooperaci s ČSH obsah prezentace.  

- Informoval o situaci ohledně vývoje jednání o TV přenosech na ČT z MS žen v Německu.  

- Dal na vědomí další kroky ohledně financování sportu ze strany MŠMT, zejména 

informaci, že od roku 2018 nebudou moci střešní organizace (jako např. ČSH) 

distribuovat dotační prostředku do klubů, v souladu s novým zněním zákona o 

rozpočtových pravidlech – téma bude diskutováno sportovními svazy v nejbližších dnech. 

 

Další zasedání Exekutivy se uskuteční 20. 11. od 16:00 a 8. 12. od 14:00. 

 

Zapsala:  Martina Mrkvičková, v Praze dne 3. 11. 2017. 

Schválil: Radek Bendl 


